
Den Ordinære Efterårsgeneralforsamling
tirsdag den 1. oktober 2024 kl. 20 i baren
Husk at alle beboere er stemmeberettiget til generalforsamlingen, så alle er velkomne til at
komme med ned og gøre sit for fællesskabet.

Endelig Dagsorden
1) Valg af dirigent og 2 stemmetællere:

- Dirigent: 822,
- Stemmetællere: 924, 629

2) Godkendelse af referat fra sidste repræsentantskabsmøde:
- Imod: nul. Godkendt

3) Formandskabet aflægger beretning, herunder opfølgning på halvårsplan og
spørgsmål hertil:

a) Økonomisk status:
Vi har haft en stort underskud det sidst halvår. Og skal finde et sted, hvor vi kan spare.

b) Større indkøb:
Dørvagter har været vores største post rent økonomisk.

c) Igangværende/afsluttede projekter
Alle er kommet hjem efter en evakuering.
Vi ser på forsikring ift. de stjålne højtalere i baren.

d) Regulativændringer siden sidst
Fest Regulativet er blevet ændret.

e) Relevante problemstillinger mødt i det daglige arbejde
i) Husk at betale brandbøder, vi har lige nu 1600kr i ubetalte brand

bøder og vil gerne have det ordnet, inden det beløb bliver større. Man
kan skrive til FMS, hvis man vil høre skyldnere eller begrundelse for
en bøde.

ii) Vi har tilføjet en mulighed for at indsætte sin email til studiekontrol, I
får kun bekræftelse på aflevering hvis I skriver jeres mail ind.

iii) Forhøring om interesse for videoovervågning?
Man kunne opsætte dummy kameraer og kommunikere ud internt, at de ikke overvågede.
Derudover opsætning af skilte ift. overvåget område. Der blev snakket om hvor henne og
hvor mange kameraerne kommer til at filme, hvis de bliver sat op. Det vides ikke endnu men
ville blive undersøgt hvis folk var for ideen om overvågning.
Der blev udført en forventningsafstemning hvor alle var for en løsning med videoovervågning
eller attrapkameraer, såfremt det var finansielt forsvarligt.

4) Formandskabet (dvs. bogholderen) fremlægger halvårsregnskabet for
Kollegianersamfundet

a) Vi har et underskud på omkring 68.000kr, størstedelen ligger grundet Otto
Festival og udgifterne til dørvagter.

- Dette halvår er normalt det halvår, hvor der normalt skal indhentes.



- Spørgsmål: Kan regnskabets detaljer blive lagt op før
generalforsamlingen?

- Svar: Vi kan forsøge, men det skal heller ikke blive for udtømmende,
da der er en del at komme igennem.

- Kommentar: Jeg synes, at det fungerer fint som det er nu.
5) De parlamentariske revisorer kommenterer det fremlagte regnskab

Regnskabet er fint, vi skal dog gøre opmærksom på, at dette underskud ikke kan fortsætte,
hvis driftskontoen skal overleve.

6) Godkendelse af regnskabet for Kollegianersamfundet
Imod: Ingen. Blankt: Ingen. For: Festen. Godkendt.

7) Diskussion og vedtagelse af ny halvårsplan
Fikse og opdatere regulativer samt få dem oploaded på Omk.dk
Bedre kontakt og opsyn med festivalen.
Ansøgning af fondsmidler.

Kommentar: Hvad er FMS plan konkret med Otto festival
Svar: Vi skal selvfølgelig holde opsyn og tjekke, at det budget, der er lagt, er realistisk.
Der skal ikke satses på en 120% omsætning af det tidligere år, men nok nærmere 80%.
Imod: ingen. For: alle. Godkendt.

8) Godkendelse af budget for Kollegianersamfundet
Imod: 1. Blankt:1. For: Resten. Godkendt

9) Lodtrækning af kommende års fester og ramagangsjang
Julebingo: 4. etage; Vinterfest: 8. etage; Forårsfest: 6. etage; Efterårsfest: 3. etage

Januar: 3. vest & 7. vest
Februar: 1. øst & 4. vest
Marts: 9. øst & 5. øst
April: 4. øst & 9. vest
Maj: 1. vest & 5. vest

Juni: 6. vest & 2. øst
September: 8. vest & 8. øst
Oktober: 7. øst & 10. øst
November: 3. øst & 6. øst
December: 2. vest & 10. vest

10) Valg af 2 Næstformænd for Repræsentantskabet og optil 3 suppleantposter
712, 822 og 501 stiller op
712, 822 stemt ind
Suppleant: 501.

11) Valg af 2 parlamentariske revisorer og 2 suppleanter
511 827

12) Valg af 1 formand for InTech
704



13) Diverse stillinger på valg:
a) 1-2 DISC formænd

ingen stiller op, ingen klappes ind

b) 2 Bodega medlemmer
203 og 205 stiller op.
203 og 205 klappes ind

c) 1 Bardirektør
612 stiller op. 612 klappes ind.

d) 1 Trivsels Mægler
Ingen stiller op
Kommentar: Der er allerede 2 og det er okay.

e) 1 Bartender
810 stiller op.
810 klappes ind.

14) Diverse udvalg aflægger beretning
Intech: Printeren virker og er sat op i læsesalen. Der er en guide klar derhenne. Lad være
med at åbne den, der kommer låse på, men indtil da don’t touch. Den gamle printer bliver
flyttet.
Disc: Der er købt nye møbler og blevet ryddet op, så der burde gerne være fint, men hold
det lige ved lige. Pas på det og nyd det. Der er penge i kassen, så der er muligheder for at
købe, hvis der kommer en ny formand.
Værkstedet: Værktøjet skal helst ikke lånes ud fra værkstedet. I må meget gerne komme
ned med det. Haveudvalget holder havedag på søndag. Haven skal gøres efterårsklar. Med
nye kasser, møbler og olie. Kom glad.

15) Indkomne forslag
1. Tilføjelse af eksisterende regel om færdsel på brandaltanerne til husorden

Imod: 0 Blankt: 1 For: Resten. Godkendt
2. Ændring af kontingent for intech og kollegianersamfundet

Imod: 0 Blankt: 0 For: Resten. Godkendt
3. REP-Midler til introfest

Imod: 0 Blankt: 0. For: Resten. Godkendt

16) Eventuelt
Sikkerhed ift. Fester:

Folk må gerne sørge for at dørene ikke står åbent til fester. Derudover må folk gerne blive
bedre til at passe på, hvem der kommer ind på kollegiet. Der var snak om at arbejde med
sikkerheden på kollegiet.


